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Rada Miejska Gminy Skoki

PROTOKÓŁ Nr XXXVffl/2018

sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki
odbytej w dniu

22 lutego 2018 r. od godz. 15°° do godz. 1605

w sali konferencyjnej Gminy Skoki.

Radni Rady Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną listą obecności.



Porządek obrad
XXXVIII sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokohi z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne jego zmiany.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

6. Informacja przewodniczącego Rady i przewodniczących komisji
o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:.

7.1) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2018.
7.2) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu

Gminy Skoki.
7.3) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanych garażami,
położonych w Skokach przy ul. Zamkowej 7 na czas nieoznaczony oraz wyrażenie

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy.

7.4) wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego położonego w budynku w
Sławie Wielkopolskiej na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata.

7.5) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 r.

7.6) skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Skoki.
8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego.

9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne wnioski i informacje.

11. Zakończenie.

adl.
Otwarcia obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki dokonał przewodniczący Rady
Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa.
Rada Miejska Gminy Skoki, licząca 15 radnych, zaczęła obrady w składzie 15 radnych.
- lista obecności stanowi załącznik nr l; Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa
stwierdził, że Rada Miejska Gminy Skoki jest prawomocna do prowadzenia obrad,

podejmowania uchwał oraz opinii i wniosków zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym ftj.

Dz. U. z 2017 póz. 1875) i Statutem Gminy Skoki (Dziennik Urzędowy Województwa
Wielkopolskiego Nr 109 póz. 2005 z dnia 2 7. 06.2003r.).

Następnie przewodniczący Rady powitał osobno obecnego Burmistrza Miasta i Gminy Skoki
Tadeusza Kłosa, sekretarza Gminy Blankę Gaździak, skarbnika Gminy Aleksandrę
Kamińską, radcę prawną Urzędu Mirosławę Nowakowską, kierowników jednostek

organizacyjnych Gminy, pracowników Urzędu, przedstawicieli prasy lokalnej, sołtysa wsi

Jabłkowa- Panią Mirosławę Kucner oraz przybyłych gości mieszkańców miasta i gminy
Skoki.
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Strona 2 z 6



ad2.

Zgodnie z rozdz. V pkt 3 § 32 ust. 3 Statutu Gminy Skoki na sekretarza obrad XXXVI sesji
Rady Miejskiej Gminy w Skokach powołano (dot. ustalenia, że każdy z radnych będzie
kolejno pełnił funkcję sekretarza) radnego Romana Witka (14 głosów za, l wstrzymujący
^'^Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa poinformował, że wybrany sekretarz obrad

będzie nadzorował prowadzenie protokołu sesji i ustalał wyniki jawnego głosowania.

ad3.
Sekretarz obrad XXXVII sesji Rady radna Wiesława Surdyk- Fertsch informowała, że

protokół XXXVII sesji Rady został sporządzony, nie wniesiono do niego żadnych uwag i jest
do wglądu na dzisiejszej sesji Rady, a także codziennie w godzinach pracy Urzędu Miasta
i Gminy.

ad 4. Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa przedstawił porządek
obrad sesji Rady, a następnie zapytał o uwagi i wnioski do ustalonego porządku obrad sesji
Rady.
Do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono uwag i wniosków.

ad.5 Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa przedstawił Sprawozdanie
z działalności Burmistrza za okres od 2 stycznia do 14 lutego 2018 roku. Sprawozdanie

zostało przyjęte bez uwag.

ad 6. Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa
informował, że uczestniczył w spotkaniach reprezentując Radę;
- 9 lutego 2018 podczas baliku karnawałowego dzieci niepełnosprawnych,

- 9 lutego w Lubaniu- rozdanie statuetek Siewca Roku 2017,
- 15 lutego 2018 podczas walnego zgromadzenia spółki wodnej.

Przewodniczący stałych komisji Rady składali kolejno informacje z między sesyjnej pracy
komisji Rady:
l. Pan Jerzy Dembiński - przewodniczący Komisji

z pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji.

Komisja odbyła 2 posiedzenia, w tym l wspólne, na których:
- omówiono temat pozyskiwania środków zewnętrznych, w tym umjnych w latach 2014-201 7

(wielkość i cel)
- zaopiniowano materiały pod obrady dzisiejszej sesji Rady.

2. Pan Stanisław Janecko- przewodniczący Komisji

z pracy Komisji Rewizyjnej
Komisja odbyła 2 posiedzenia, na których:
- dokonano analizy kosztów promocji Gminy w latach 2014-2017
- dokonano kontroli realizacji uchwał w sprawie zbycia nieruchomości w 2017 roku

pkt 7.1 Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

omawiając projekt uchwały wyjaśnił, że dnia 21 lutego wpłynęła informacja e-mailowa od
Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami z uwagami do Programu opieki nad zwierzętami- uwagi
zostały przedstawione, z zaznaczeniem, że wpłynęły do Urzędu Miasta i Gminy po

wyznaczonym na składanie uwag terminie.

Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchaniu opinii komisji
'^<
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Rada Miejska Gminy
podjęta (15 głosami za -jednogłośnie}
Uchwałę Nr XXXVIU/292/2018
w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2018.

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu sesji Rady.

pkt 7.2) Podinspektor ds. gospodarowania mieniem komunalnym Adrianna Urbaniak

omawiając projekt uchwały wskazała konieczność zmian warunków umowy najmu lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Skoki. Proponowane zmiany zostały

przedstawione i szczegółowo omówione.

Z uwagi na brak dyskusji, po wysh-ichaniu opinii komisji

Rada Miejska Gminy
podjęła (15 głosami za -jednogłośnie)
Uchwałę Nr XXXVHI/293/2018
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu

Gminy Skoki.
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu sesji Rady.

pkt 7.3) Podinspektor ds. gospodarowania mieniem komunalnym Adrianna Urbaniak

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie

nieruchomości zabudowanych garażami, położonych w Skokach przy ul. Zamkowej 7 na czas
nieoznaczony oraz wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu

zawarcia umów dzierżawy. Wyjaśniono, że z uwagi na upływający termin umów dzierżawy

tych obiektów podjęcie Uchwały Jest zasadne.
Z uwagi na brak dyskusji, po wyshichaniu opinii komisji

Rada Miejska Gminy
podjęła
(15 głosami za -jednogłośnie)
Uchwale Nr XXXVIH/294/2018
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanych

garażami, położonych w Skokach przy ul. Zamkowej 7 na czas nieoznaczony oraz

wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów
dzierżawy

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji Rady.

pkt 7.4) Podinspektor ds. gospodarowania mieniem komunalnym Adrianna Urbaniak

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego
położonego w budynku w Sławie Wielkopolskiej na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata.

Wyjaśniono, że obecnie lokal jest użytkowany przez przedsiębiorcę jako lokal
gastronomiczny, z powodu braku planów modernizacyjnych budynku w najbliższych latach,

podjęcie Uchwały jest zasadne.
Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchaniu opinii komisji



Rada Miejska Gminy
podjęła
(15 głosami za -jednogłośnie)
Uchwale Nr XXXVffl/295/2018
w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego położonego w budynku w
Stawie Wielkopolskiej na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji Rady.

pkt 7.5) Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska
- omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką Burmistrza i wskazała, że dochody budżetu
Miasta i Gminy Skoki
po zaproponowanych zmianach wyniosą 48.541.134,90 zł, a wydatki 54.429.428,33 zł

Po wyshichaniu opinii stałych komisji Rady
Rada Miejska Gminy
podjęła
(15 głosami za -jednogłośnie)
UchwaI^Nr XXXVIU/296/2018
w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 2018 roku.

Podjęta Uchwala stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji Rady.

pkt 7.6) Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kujawa
- omówił projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Skoki.

Przedstawił wypracowane na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 21.02.2018
stanowisko, odczytano wypracowane przez Radę na wspólnym posiedzeniu Uzasadnienie

zajętego stanowiska.

Rada Miejska Gminy

podjęta
(15 głosami za-jednogłośnięj
Uchwałę Nr XXXVIU/297/2018
w sprawie skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Skoki.
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji Rady.

ad. 8 Kierownik Referatu Oświaty Beata Nowak-Szmyra

-przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę

samorządu terytorialnego.

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag.

ad 9. Interpelacje i zapytania radnych;
- nie zgłoszono interpelacji i zapytań.

ad 10. W wolnych glosach i wnioskach:

a) głos zabrała sołtys Jabłkowa- pani Mirosława Kucner

- odniosła się do pkt. 7.1 dot. Programu ochrony zwierząt, prosiła o rozpatrzenie uwag

Towarzystwa Przyjaciół Zwierząt do omawianego programu pomimo, iż zostały złożone

po terminie. Szczegółowo wyjaśniła zakres tych uwag i propozycje jakie ma
Towarzystwo. Przedstawione rozwiązania mogłyby w opinii Pani sołtys wpłynąć na
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poprawę warunków życia zwierząt oraz usprawniłyby opiekę nad zwierzętami

bezdomnymi.
-prosiła o zamieszczenie w środkach masowego przekazu informacji o sposobie

postępowania z bezdomnymi zwierzętami oraz potrąconymi przez pojazdy.

zaznaczyła, że od momentu wymogu specjalnych pojemników na odpady
biodegradowalne (wcześniej można było je gromadzić w workach) można zauważyć
spadek w ilości segregowanych odpadów tego typu.
-przekazała uwagi mieszkańców Jabłkowa, którzy borykają się z problemem zalanych

piwnic, że jest to wina złego utrzymania i zasypania rowów odprowadzających wodę z

pól.
b) Radny Jerzy Dembiński:

- zgłosił uwagę mieszkanek Pawlowa Skockiego, które dojeżdżają do pracy do Wysokiej,
o złym stanie drogi i o obawie, że podczas roztopów można stać się całkowicie

nieprzejezdna.
c) Burmistrz Miasta i Gminy Skoki Tadeusz Kłos:

- podkreślił, że ma świadomość o tmdnej sytuacji jeżeli chodzi o drogi na terenie Gminy,
wyjaśnił, że Jest to spowodowane warunkami atmosferycznymi i w tej chwili nie ma

możliwości przystąpienia do naprawy stanu dróg.

- wyjaśnił, że problemu z opieką nad zwierzętami by nie było gdyby ludzie traktowali je
należycie. Rozwiązanie takie jak wprowadzenie podatku od posiadania psa w latach

poprzednich nie odniosło skutku.
d) Radna Wiesława Surdyk-Fertsch:

- poparła pomysł o zamieszczeniu w mediach informacji odnośnie opieki nad zwierzętami

bezdomnymi i sposobu postępowania w przypadku potrącenia zwierzyny.
-podkreśliła, że wprowadzenie podatku od posiadania psa jest mało efektywny, poza tym
dla osób o niskim dochodzie już samo utrzymanie psajest kosztowne.

ad.11

Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku obrad sesji i dyskusji przewodniczący Rady
Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach
zamknął dnia 22 lutego 2018 o godz. 1605.

Przewodniczący Rady
MiejskiejJ.^nij^w Skokach
(Zbigniew Kuj ^wa)

/ / ^

Sekretarz obrad

(Roman Witek)

ft
PrótokoFant
(Kinga Pilna)


